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Protokół 

z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 18 grudnia 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 900 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze . 

Rada obradowała w składzie 15 osobowy.  

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper, rozpoczęto 

od odegrania hejnału Góry. Następnie przewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Skarbnika, 

Sekretarza oraz  Radnych. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu 

głosowania. Ustalono quorum.  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad.  

Burmistrz Góry poprosiła o usunięcie z porządku obrad pkt. 14 – uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie Statutu Gminy Góra, w jego miejsce wprowadzenie Uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Góra, obręb Sułków. Numeracja się nie zmieni.  

Nie zgłoszono więcej propozycji zmian porządku. Rozpoczęto procedurę głosowania nad 

zmienionym porządkiem obrad. Rada przyjęła zmieniony porządek 15 głosami za.  

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco. 

 

1. Otwarcie; 

2. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym; 

3. Uchwała budżetowa Gminy Góra na rok 2021; 

4. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra; 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Góra w ramach zasady de minimis; 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Góra w celu udzielenia pomocy regionalnej na wspieranie inwestycji 

początkowych lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z inwestycja początkową; 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wydzielonych rachunków dochodów jednostek 

budżetowych Gminy Góra prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 

r. Prawo oświatowe; 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020; 

9. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra; 

10. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości nagród za osiągnięte wyniki sportowe; 

11. Uchwała w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze; 

12. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich w Gminie Góra; 

13. Uchwała w sprawie zasad używania herbu, hejnału i flagi Gminy Góra; 
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14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra, obręb Sułków.  

15. Uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Góry na rok 2021; 

16. Uchwała w sprawie Programu Rozwoju Oświaty w Gminie Góra na lata 2021-2026; 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Góra; 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Osetno; 

19. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Radosław; 

20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji dla Gminy Góra na 

lata 2016 – 2020”; 

21. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Góra; 

22. Uchwała w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Narkomanii dla Gminy Góra na rok 2021; 

23. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania z urządzeń siłowni napowietrznych; 

24. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym; 

25. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz 

szczegółowych warunków ich przyznawania w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Góra; 

26. Sprawozdanie o stanie realizacji oświatowych w roku szkolnym 2019/2020; 

27. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej Góry 

za rok 2019; 

28. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników Urzędu Miasta i Gminy w 

Górze, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, dyrektorów komunalnych osób 

prawnych za rok 2019; 

29. Interpelacje i zapytania Radnych; 

30. Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych; 

31. Wolne głosy i wnioski; 

32. Zamknięcie obrad. 

 

  

 

 

Ad. 2 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym; 

 

Burmistrz poinformowała, że sprawozdanie jest z 4 dni. W tym czasie wydano 2 zarządzenia. 

Ogłoszono kolejne przetargi min. na świadczenie usług pocztowych była 1 oferta złożona przez 

Pocztę Polską na kwotę 136 401,00 zł; przetarg na organizację dowozu dzieci do placówek 

oświatowych – wpłynęły 2 oferty, najniższa cena 430 090,00 zł, najwyższa 472 144,74 zł. PKS 
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Wołów został wezwany do uzupełnienia oferty, nie uzupełniono tego więc oferta została 

wyeliminowana, wybrano droższego wykonawcę Spółkę Milla z Leszna.  

Ogłoszono postępowanie na przygotowanie 4 miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, wpłynęło 6 ofert. Kwota wyczytana wynosiła około 37 tys. zł, oferta najniższa 27 

tys. zł a najwyższa 105 958,00 zł. jednej osobie umorzono zaległość podatkową dla osoby ciężko 

chorej 1166 zł. Sprzedano 2 lokale mieszkalne na kwotę 21 270,00 zł. 103 tys. zł dochodu z racji 

zajęcia pasa drogowego. Dokonywano kontroli min. zbiorników bezodpływowych, prowadzone 

jest postępowanie wobec jednej osoby, która nie przyłączyła instalacji do kanalizacji w Czerninie. 

Odbyły się 2 kontrole spalania odpadów, nie wykryto spalania odpadów. Dokonano 3 kontroli 

nieruchomości pod względem posiadania kompostownika w Chróścinie, Witoszycach i 

Brzeżanach – nie wykryto nieprawidłowości. Odbyło się spotkanie z Dyrektorem Enea 

Oświetlenie w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych. 6 przejść zostanie wykonanych do końca 

grudnia. Omawiane doświetlenie kolejnych 7 przejść. Będzie przedstawiona propozycja aby w 

miejscach majątku gminy wymieniać oświetlenie na energooszczędne typu LED. Wymieniając 

oświetlenie na LEDowe zaoszczędzimy a te pieniądze przeznaczymy na kolejne wymiany lamp. 

Rachunki będą takie same, na drogach wjazdowych do miasta będą wymieniane lampy na ledowe. 

Będzie to zadanie inwestycyjne. Odbyło się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim wspólnie ze 

Starostą i Wicestarostą, Marszałkiem Województwa, Tymoteuszem Myrdą, Dyrektorem PKP PLK 

w Ostrowie Wielkopolskim oraz Agnieszką Zakęś Dyrektorem Wydziału Infrastruktury UMWD 

celem podpisania aneksu do porozumienia odnośnie linii kolejowej. Spotkanie trwało kilka 

godzin. Było kilka uwag do aneksu, które trzeba było rozwiązać. GDDKIA oraz PKP PLK mają 

kilka sugestii. Porozumienie jest ważne do końca grudnia. Marszałek nie jest w stanie sam 

zrewitalizować linii i wybudować wiadukt. Każda ze stron ma swoje obowiązki i musi je 

zrealizować. Rozpoczęły się już prace projektowe aby przystąpić do rewitalizacji linii. Wcześniej 

odbyło się spotkanie z Dyrektorem DSDIK Leszkiem Lochem, rozmawiano o remontach dróg 

wojewódzkich 323 i 324. Dyrektor zapewnił, że w przyszłym roku droga 324 powinna być cała 

wykonana. Będzie to robione odcinkami, najpierw do Kłody Górowskiej a później od strony 

Rawicza, Szedziec na końcu. Do końca kadencji cała droga Szlichtyngowa – Rawicz będzie 

zrobiona. Odnośnie obwodnicy uzyskiwane są pozwolenia, zgody aby złożyć komplet 

dokumentów do Wojewody. Środki na budowę będą zabezpieczone. Z chwilą wydania pozwolenia 

będzie ogłoszony przetarg. Gdy będzie robiona obwodnica jednocześnie robiona będzie droga 323. 

Zwrócono uwagę aby wykonano fragment drogi koło USC, zapewniono, że gdy będą robić drogę 

w stronę Rawicza to uwzględnią ten kawałek w przetargu. Rozmowy były owocne. Z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych środki wpłynęły na konto gminy. Nie ma tego jeszcze w budżecie, 

dopiero w styczniu pojawią się w budżecie. Budżet, który dziś będzie podejmowany na pewno się 

zmieni. Na ten moment wydatki inwestycyjne to około 12 mln zł. Jesteśmy wysoko na liście 

rankingowej  jeśli chodzi o drogę Czernina – Kaczkowo. Złożono jeszcze kilka wniosków, jeden 

na kwotę około 4 mln zł – Chróścina droga i chodniki; kolejny na elewację Ratusza i na wieżę 

ciśnień. Pracujemy nad kolejnymi dofinansowania między innymi dla miejscowości w, których 

znajdowały się PGRy. Jeśli zdążymy z dokumentacją to będziemy proponować Borszyn Mały i 

Borszyn Wielki, Czernina Góra, Radosław, Glinka, Czernina, Witoszyce. Będziemy składać 

wnioski na drogi w tych miejscowościach. Sporo środków jest do pozyskania. W opinii RIO jest 

uwaga, że zadłużenie wzrasta ale już wiemy, że za rok 2020 będą wolne środki ponad 5 mln zł. 

Przeznaczymy część na spłatę kredytów. Nadwyżka operacyjna to ponad 1 mln zł. Póki jest 

możliwość dofinansowania ze środków zewnętrznych inwestujemy. Dziś otwarty zostanie 
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zbiornik wodny przy ul. Sportowej oraz sygnalizacja świetlna na ul. Podwale. Prowadzone są 

rozmowy aby na ul. Wrocławskiej również była sygnalizacja.  Jednak są też inne priorytety.  

 

Przewodniczący zapytał o pytania do sprawozdania.  

 

Adam Chmiel zapytał o drogę nr 323 czy są jakieś plany wobec niej. 

 

Burmistrz odpowiedziała, że szczegółowo omawiała ten temat przed chwilą.  

 

 

 

Ad. 3 Uchwała budżetowa Gminy Góra na rok 2021; 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki Burmistrza do uchwały – autopoprawka w 

załączeniu do protokołu. 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką Burmistrza do uchwały budżetowej.  

Radni przyjęli autopoprawkę 15 głosami za – jednogłośnie.  

 

Przewodniczący zapytał czy ma odczytać całą opinię RIO czy tylko sentencję – każdy Radny 

otrzymał uchwałę.  

Radni nie wyrazili chęci odczytania całej uchwały wobec czego Przewodniczący odczytał 

sentencję – opinia pozytywna z uwagami. Uchwała RIO w załączeniu.   

 

W związku z planowanym deficytem w roku 2021 jest również opinia RIO o planowanym 

sfinansowaniu deficytu. Skład Orzekający RIO wydał opinię pozytywną z uwagami – opinia w 

załączeniu.  

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Maciej Liśkiewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za – jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 11 głosami za – 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz Biernacki poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 10 głosami za – jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja Pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie.  

 

Burmistrz powiedziała, że mimo trudnej sytuacji Covidowej budżet jest optymistyczny. Przede 

wszystkim nastawiono się na pozyskiwanie środków zewnętrznych. Na starcie mamy prawie 5,5 

mln złotych dofinansowań. Kolejne wnioski są złożone, jeśli wszystkie zostaną rozpatrzone 

pozytywnie to będziemy mieć około 10 mln złotych dofinansowania na same drogi. Będą też inne 

inwestycje. Budżet będzie coraz większy. Niektórych zadań nie ma wpisanych do budżetu ale będą 
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realizowane. Przed przystąpieniem do prac drogowych wymieniona zostanie sieć wod-kan. Tekom 

jest zorientowany, co musi wymienić. W Bronowie przełożenie drogi oraz doprojektowanie 

chodnika po jednej stronie, podobnie w Wierzowicach Wielkich. Przedszkole nr 3 będzie 

gruntowanie remontowane 2 mln zł mamy z zewnątrz. Budowa toru rowerowego PumpTruck na 

OKF. Kilka lat zbierano środki z funduszu alkoholowego na ten cel. Budżet obywatelski również 

będzie realizowany. Oświetlona zostanie ścieżka rowerowa do Jastrzębiej. Przy ul. Dworcowej 

oraz Sławęcice – Glinka będzie wykonane oświetlenie. Zadań jest bardzo dużo.  

 

Maciej Liśkiewicz zapytał czy nowo stawiane lampy będą energooszczędne.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że tak. Tylko energooszczędne są teraz stawiane.  

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli uchwałę wraz z autopoprawką.  

 

 

 

Ad. 4 Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra; 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki Burmistrza do uchwały – autopoprawka w 

załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący odczytał sentencję uchwały RIO  – każdy Radny otrzymał uchwałę - opinia 

pozytywna z uwagami. Uchwała RIO w załączeniu.   

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Maciej Liśkiewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za – jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 11 głosami za – 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz Biernacki poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 10 głosami za – jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja Pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie.  

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką Burmistrza do uchwały.  

Radni przyjęli autopoprawkę 15 głosami za – jednogłośnie.  

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli uchwałę wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 5 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Góra w ramach zasady de minimis; 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę 

 

Ad. 6 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Góra w celu udzielenia pomocy regionalnej na wspieranie 

inwestycji początkowych lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z inwestycja 

początkową; 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę 

 

Ad. 7 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wydzielonych rachunków dochodów jednostek 

budżetowych Gminy Góra prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 

2016 r. Prawo oświatowe; 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę 

 

Ad. 8 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020; 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki Burmistrza do uchwały – autopoprawka w 

załączeniu do protokołu. Radni nie wyrazili chęci na odczytanie autopoprawki – każdy Radny 

otrzymał autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką Burmistrza do uchwały.  

Radni przyjęli autopoprawkę 15 głosami za – jednogłośnie.  

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad. 9 Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra; 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie. 



7 
 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 10 Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz rodzajów i wysokości nagród za osiągnięte wyniki sportowe; 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki Burmistrza do uchwały – autopoprawka w 

załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Maciej Liśkiewicz poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za – jednogłośnie.  

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką Burmistrza do uchwały.  

Radni przyjęli autopoprawkę 15 głosami za – jednogłośnie.  

 

Adam Chmiel zapytał czy na terenie Gminy Góra jest jakiś sportowiec, który spełnia wymagania 

określone w uchwale.  

 

Burmistrz poinformowała, że na razie jest uchwała, która będzie mobilizować sportowców. Gdyby 

nie uchwała to nie było by nagród.  

 

Adam Chmiel poprosił aby doprecyzować dyscyplinę kolarstwo; w Górze jest kolarstwo szosowe i 

górskie oraz dodanie dyscyplin koszykówka i sporty siłowe ewentualnie wędkarstwo.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że jest to słuszna sugestia. Im więcej dyscyplin tym większe możliwości.  

 

Skarbnik Marek Balowski poinformował, że analizowano kolarstwo. Pod tą nazwą kryje się szosowe 

oraz górskie.  

 

Mecenas Krzysztof Pietrzak poinformował, że nie ma takiej dyscypliny jak sporty siłowe. 

 

Burmistrz zaproponowała aby dopisać teraz koszykówkę a nad wędkarstwem i sportami siłowymi się 

zastanowić.  

 

Poddano pod głosowanie wniosek Radnego Adama Chmiela o dopisanie w paragrafie 2 uchwały 

dyscypliny koszykówka.  

Radni 14 głosami za przy 1 wstrzymującym przyjęli wniosek  

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą wraz z poprawką. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  
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Ad. 11 Uchwała w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie.  

 

Burmistrz poinformowała, że dodatki mieszkaniowe oraz energetyczne będą obsługiwane przez OPS 

a nie przez Urząd.  

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 12 Uchwała w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich w Gminie Góra; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 13 chwała w sprawie zasad używania herbu, hejnału i flagi Gminy Góra; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad.14 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra, obręb Sułków.  

 

Janina Ziombra zapytała czy chodzi o grunty prywatne czy gminne.  

 

Piotr Głowacki wyjaśnił, że na etapie zbierania wniosków wszystkie grunty są brane pod uwagę. Jest 

to robione na wniosek właścicieli gruntów.  

 

Janina Ziombra zapytała czy każdy mieszkaniec może złożyć wniosek o przekształcenie.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że podejmowane są dwie uchwały. Pierwsza o przystąpieniu, wówczas jest 

powoływana komisja urbanistyczna. Wówczas mieszkańcy mogą składać wnioski, mogli również 

składać wnioski wcześniej. Następnie odbywa się wyłożenie planu do dyskusji, można wnosić uwagi. 

W międzyczasie musimy uzgodnić plan z 22 instytucjami min. konserwatorem zabytków. Następnie 

jest przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu. Jeśli nie będzie uwag to 

zajmie to około 1 roku. Dopóki nie ma drugiej uchwały można złożyć wniosek.  

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  
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Ad. 15 Uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej Góry na rok 2021; 

 

Bartłomiej Czyż zwrócił uwagę, że w załączniku przy uchwale w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Góry powinna być zapisana Komisja Rewizyjna jako jedna z komisji opiniujących.  

 

Wobec powyższego rozpoczęto procedurę głosowania nad poprawką.  

Radni 15 głosami za – jednogłośnie wprowadzili poprawkę do uchwały. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę wraz z poprawką.  

 

Ad. 16 Uchwała w sprawie Programu Rozwoju Oświaty w Gminie Góra na lata 2021-2026; 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Maciej Liśkiewicz poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za – jednogłośnie.  

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad. 17 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Góra; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad.18 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Osetno; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad.19 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Radosław; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  
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Ad. 20 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Góra na lata 2016 – 2020”; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad.21 Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Góra; 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Jacek Szczerba  

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad.22 Uchwała w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Narkomanii dla Gminy Góra na rok 2021; 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Maciej Liśkiewicz poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za – jednogłośnie.  

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad. 23 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wprowadzenia 

regulaminu korzystania z urządzeń siłowni napowietrznych; 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad. 24 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie 

oraz warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt w żłobku lub klubie 

dziecięcym; 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 

 

Ad. 25 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli 

oraz szczegółowych warunków ich przyznawania w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Góra; 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą. 

Radni 15 głosami za – jednogłośnie podjęli wyżej wymienioną uchwałę. 
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Ad. 26 Sprawozdanie o stanie realizacji oświatowych w roku szkolnym 2019/2020; 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 27 Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady 

Miejskiej Góry za rok 2019; 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 28 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników Urzędu Miasta i 

Gminy w Górze, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, dyrektorów komunalnych 

osób prawnych za rok 2019; 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad.29 Interpelacje i zapytania Radnych; 

 

Nie złożono interpelacji ani zapytań w związku z tym rozpoczęto realizację kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Ad. 30 Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych; 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 31 Wolne głosy i wnioski; 

 

Bartłomiej Czyż zwrócił uwagę, że w BIPie nie ma uchwał Rady Miejskiej.  

 

Radny został poinformowany, że uchwały są umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

wskazano mu miejsce w którym się znajdują.  

 

Maciej Liśkiewicz zapytał o sytuację epidemiologiczną na terenie gminy i powiatu, czy gdzieś są 

umieszczane informacje o tym bo nigdzie tego nie widzi.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że Sanepid dostał nowe wytyczne i nie powinien informować Starostwo 

Powiatowe ani Gminę o sytuacji. Dane bezpośrednio są przekazywane do Ministerstwa Zdrowia. 

Burmistrz kontaktuje się bezpośrednio z lekarzami.  

 

Zbigniew Przybylski zapytał czy wiadomo gdzie będą prowadzone szczepienia na terenie Gminy 

Góra.  

 

Burmistrz odpowiedział, że rozmawiała na ten temat z doktorem Parzonką, ponieważ to ośrodek 

zdrowia musi wyrazić chęć szczepień. Lekarz analizuje czy jest w stanie spełnić wymagania, wstępnie 

wyrażał zgodę i chęć.  

 

Na koniec Burmistrz Góry wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej złożyli świąteczne życzenia dla 

mieszkańców Ziemi Górowskiej.   
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Ad.32 Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXVII sesję Rady 

Miejskiej Góry. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Prot. M.Sz. 


